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Voorwoord 
Beste ismi,  

Met de Tweede Kamerverkiezingen, de Amerikaanse presidentsverkiezingen en 
de gevolgen van de wereldwijde verspreiding van het coronavirus, belooft het een            
bijzonder politicologisch jaar te worden. Net zoals de afgelopen maanden zal het 
academisch jaar 2020-2021 voornamelijk in het teken staan van COVID-19 en de 
maatregelen die dit virus met zich meebrengt. Het is dus onze taak, van het XXe 

bestuur, ondanks deze maatregelen en de constante onzekerheid van het virus, er 
ook bij ismus een bijzonder jaar van te maken.  

In dit beleidsplan wordt toegelicht welke plannen het XXe bestuur heeft voor ismus.             
Te beginnen met de visie van het bestuur, waar het denkproces van het XXe en onze                
aandachtspunten voor het komende jaar beschreven zullen worden. Vervolgens zal          
ons beleid ten aanzien van achtereenvolgens leden, promotie en commissies belicht           
worden. Hierna volgt een uitleg van alle commissies die ismus het aankomende jaar             
zal kennen, om te eindigen met een overzicht van al onze samenwerkingsverbanden            
en sponsoren. 

Ondanks alle onzekerheden en de voorlopige restricties, gaan we er het 
beste van maken met onze leden. Wij hebben er het volste vertrouwen in dat dit een                
gezellig jaar wordt. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Het XXe bestuur der studievereniging ismus,  

 

Anna van Rooijen Voorzitter  
Joos Rutjens Secretaris  
Yante van Haandel Penningmeester  
Rik van Doremalen Commissaris interne betrekkingen  
Thomas Steenkamp Commissaris externe betrekkingen 
  

2 



Visie van het bestuur 
Sinds maart dit jaar werd COVID-19 als pandemie erkend. De gevolgen en            
maatregelen die dit virus met zich mee heeft gebracht, lopen nog steeds door en              
zullen ook voor ismus veel veranderen het aankomende jaar. Voorlopig ziet het            
ernaar uit dat de universiteit grotendeels gesloten zal zijn en dat er geen             
grootschalige fysieke evenementen kunnen plaatsvinden. Dat sommige activiteiten        
dit jaar geen doorgang kunnen vinden, is dus helaas een gegeven. De eerste             
tegenvaller kwam al, toen er helaas besloten moest worden om het           
kennismakingsweekend af te gelasten. Hoewel het voor iedereen onzeker is hoe dit            
jaar gaat lopen, bereid het bestuur zich erop voor dat er dit jaar nog wel vaker                
moeilijkheden zullen komen met het organiseren van grote activiteiten, zoals de           
meerdaagse excursie, de reis en grote feesten. Er zal gedurende het hele jaar             
gedacht worden over de mogelijkheden voor deze activiteiten in verschillende          
situaties en over eventuele vervanging als ook deze activiteiten afgelast moeten           
worden. Door een breed aanbod aan “coronaproof” activiteiten en intensief          
persoonlijk contact, hoopt dit bestuur toch een grote groep ismi te blijven betrekken             
bij de vereniging. 

Juist in een tijd als deze is het belangrijk om elkaar op te zoeken en contacten                
binnen de vereniging te onderhouden. Betrokkenheid van huidige leden én het           
verwelkomen van de nieuwe eerstejaars en (pre-)masterstudenten is dus onze          
prioriteit. Net als afgelopen jaren zal er dit jaar veel aandacht besteed worden aan              
het behouden van de laagdrempelige, gezellige en vertrouwde sfeer bij ismus.           
Hoewel dit het komende jaar anders moet dan voorgaande jaren, bieden wij            
alternatieven om ondanks de maatregelen dit toch te bewerkstelligen. Dit in de vorm             
van een beperkt geopende ismuskamer, activiteiten op afstand en online activiteiten           
en bijeenkomsten. 

In verband met het grotendeels wegvallen van de fysieke introductie, het afgelasten            
van het kennismakingsweekend en de beperkte mogelijkheden voor aanwezigheid         
op de campus voor de eerstejaars, heeft het bestuur besloten een           
eerstejaarscommissie op te richten. De eerstejaarscommissie gaat activiteiten puur         
voor eerstejaarsstudenten organiseren. Met deze activiteiten hoopt het bestuur de          
eerstejaars alsnog kennis te laten maken met Nijmegen, de universiteit en de            
vereniging. Naar onze verwachtingen zal dit enorm bijdragen aan de betrokkenheid           
van eerstejaars bij ismus. Om te voorkomen dat er zo groepsvorming ontstaat en de              
jaarlagen op deze manier niet goed zullen mengen, zullen de algemene activiteiten            
bij deze groep ook duidelijk gepromoot worden. Deze commissie en de invulling            
daarvan zal verder toegelicht worden in het ledenbeleid en bij de uitleg van de              
commissies. 

Leden die bezig zijn met een (pre-)masteropleiding blijken vaak andere behoeften te            
hebben van een studievereniging dan bachelorstudenten. Zo komen zij vaker naar           
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formele activiteiten als de Career Day. Het bestuur acht het belangrijk om ook deze              
leden betrokken te houden bij ismus. De (pre-)mastercommissie, die door het vorige            
bestuur is opgezet, zal dus blijven bestaan. 

De ouderejaars zijn de leden die de veranderingen binnen ismus het meest zullen             
ervaren, aangezien zij ismus ook mee hebben gemaakt voor corona. Niemand weet            
natuurlijk hoe het ervoor staat met de situatie rondom corona in maart 2021, maar              
ismus moet voorbereid zijn op alles. Als het inderdaad zo is dat dit jaar er heel                
anders uit gaat zien dan voorgaande jaren qua activiteiten, zal het bestuur wel haar              
best doen om de waardevolle tradities en jaarlijks terugkerende activiteiten toch           
goed door te geven aan het opvolgende bestuur. Zo maakt het bestuur de nodige              
aanpassingen om er dit jaar toch het beste van te maken onder de omstandigheden              
waar men zich bevindt, maar zal ismus op lange termijn niet veel veranderen. 

Een belangrijk aspect van een studievereniging is het organiseren van          
studieverbredende activiteiten. Het bestuur zal haar best doen om een goede           
afweging tussen formele en informele activiteiten te bereiken. Het streven is om per             
maand twee formele en vier informele activiteiten te organiseren. Er is gekozen voor             
meer informele activiteiten, omdat deze het aankomende jaar waarschijnlijk steeds          
maar voor een selecte groep (een borrel voor alleen eerstejaars bijvoorbeeld)           
beschikbaar zullen zijn. Het bestuur heeft gekozen voor slechts twee formele           
activiteiten, omdat deze meestal lastiger te organiseren zijn en er iets minder animo             
voor is. Wanneer de focus ligt op twee formele activiteiten per maand, kunnen die              
goed worden gepromoot waardoor toch een geslaagde activiteit kan worden          
neergezet. Bij het organiseren van formele activiteiten zal gebruik gemaakt worden           
van de expertise en het netwerk van de vakgroep. 

Naast deze formele en informele activiteiten binnen ismus, zal er gekeken worden            
naar mogelijkheden om ismus internationaal op de kaart te zetten en om            
internationale contacten te leggen. Het bestuur heeft daarom besloten om          
aankomend jaar een internationaliseringscommissie op te richten, die contact op          
gaat nemen met studieverenigingen van Political Science op universiteiten over de           
hele wereld. Zij zal kijken naar mogelijkheden voor gezamenlijke activiteiten. Dit           
wordt verder toegelicht in het commissie beleid. Tevens zal in een gesprek met het              
International Association of Political Science Students (IAPSS) gekeken worden naar          
de mogelijkheden voor samenwerking. 

Ten slotte is het bestuur van plan het duurzame beleid van het vorige bestuur voort               
te zetten. Daarom zullen alle stukken slechts tweemaal worden geprint voor de            
ALV’s. In de eerste instantie waren wij van plan om met de meerdaagse excursie              
niet te vliegen en met de reis wel. Later hebben wij echter besloten om in verband                
met corona slechts één reis te organiseren. Voor deze reis is het streven om niet               
met het vliegtuig te reizen, maar in verband met haalbaarheid qua kosten en corona              
maatregelen, sluiten wij het niet uit.  
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Het belooft een onstuimig jaar te worden vol onzekerheden, maar dat is des te meer               
reden om de saamhorigheid van ismus te behouden en een vereniging te zijn waar              
iedereen terecht kan en welkom is.  
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Ledenbeleid 

Studievereniging ismus bestaat voor en door haar leden. Het contact met de leden             
onderhouden is daarom één van de belangrijkste taken van het bestuur. In dit             
hoofdstuk zal het beleid op dit gebied zal in dit hoofdstuk verder toegelicht worden. 
 
Eerstejaars  
De eerstejaarsleden van dit jaar zullen moeilijker bij ismus te betrekken zijn dan             
voorgaande jaren, doordat de introductie in een soberdere vorm heeft          
plaatsgevonden en er slechts één keer per week fysiek onderwijs voor hen wordt             
gefaciliteerd. Na een geslaagde eerstejaarsborrel bij Café Van Ouds heeft het           
bestuur op een later tijdstip alle aanwezigen persoonlijk gevraagd of hij of zij actief              
lid bij ismus wilde worden. Veel van de responses waren positief over de borrel en               
hebben aangegeven vaker naar activiteiten door willen gaan. Sommige van hen           
hebben zich hierna ook aangemeld voor een of meerdere commissies, bijvoorbeeld           
de eerstejaarscommissie.  
 
De eerstejaarscommissie speelt een belangrijke rol om ook de andere eerstejaars bij            
ismus te betrekken. In het eerste halfjaar zullen er eerstejaarsactiviteiten worden           
georganiseerd om elkaar te leren kennen en een beeld van ismus te krijgen. Als de               
eerstejaars enthousiast zijn over deze activiteiten, verwacht het bestuur dat zij zich            
ook sneller zullen aansluiten bij activiteiten waar ook andere jaarlagen aanwezig zijn.            
Via Instagram worden zij op de hoogte gesteld van de activiteiten en op Facebook              
ook uitgenodigd. 
 
Ouderejaars 
Het bestuur bestaat volledig uit tweedejaars studenten. Dit is zowel een voordeel als             
een nadeel. Enerzijds heeft het bestuur hierdoor goed contact met de andere            
tweedejaars studenten, waardoor persoonlijke promotie gemakkelijk is. Anderzijds is         
het contact met andere jaarlagen minder vanzelfsprekend. 

Over het algemeen wordt het aantal actieve ismi binnen een jaarlaag lager,            
naarmate deze groep langer studeert. Aangezien de kamer maar beperkt open is en             
de ouderejaars dit jaar, in ieder geval het eerste semester, geen fysieke colleges             
hebben op de campus, zal deze groep wellicht minder aanwezig en betrokken zijn             
dan vorig jaar. Door de ouderejaars op Facebook uitnodigingen te blijven sturen en             
bij aanwezigheid op de universiteit aan te spreken, hoopt het bestuur deze groep             
betrokken te houden bij de vereniging. 
 
Pre-master- en masterstudenten 
Sinds vorig jaar kent ismus een (pre-)mastercommissie. Deze commissie is          
opgericht om de communicatie met deze groep studenten zo goed mogelijk te laten             
verlopen en om activiteiten gericht op de pre-master- en masterstudenten te           
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organiseren. Dit jaar zal de commissie meer financiële ruimte krijgen om duurdere            
activiteiten met een betaalbare prijs te kunnen organiseren.  

Het bestuur heeft op de NSM Welcome Day de (pre-)master studenten leren kennen             
en ismus gepromoot. De NSM Welcome Day was net als de introductie voor             
eerstejaars online en daarom heeft het bestuur ook voor hen een fysieke borrel             
georganiseerd in Café Van Ouds. Hierna heb enkele leden zich ook aangemeld voor             
een commissie en hebben de meeste aangegeven vaker bij ismusactiviteiten te           
willen komen. Ook de (pre-)master studenten worden net als de andere leden            
uitgenodigd op Facebook voor activiteiten. Daarnaast zullen deze studenten ook          
meer op LinkedIn te vinden zijn dan de andere jaarlagen en wordt daarom ook via dit                
kanaal promotie gemaakt voor activiteiten. Deze activiteiten zullen dan wel formeel           
van aard zijn, zoals een lezing of een bedrijfsbezoek.  
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Promotiebeleid 
Collegepraatjes 
Een collegepraatje is een efficiënte methode om meerdere studenten in één keer te             
informeren over de verschillende ismus activiteiten. Met zo’n praatje kunnen ook           
studenten die niet geïnformeerd worden via online communicatiekanalen zoals de          
mail of sociale media alsnog iets meekrijgen over de activiteiten die ismus            
organiseert. Hiermee hoopt het bestuur minder betrokken studenten toch te zien           
verschijnen, bijvoorbeeld bij een lezing of borrel waar ze anders niet vanaf hadden             
geweten.  

Omdat de colleges in ieder geval het eerste semester van dit academisch jaar niet              
fysiek zullen plaatsvinden, zullen de collegepraatjes ofwel via een video die in de             
colleges afgespeeld wordt, ofwel via een bezoek aan de Zoom call gehouden            
moeten worden. Bij colleges in de Virtual Classroom in Brightspace heeft een video             
de voorkeur, omdat dit makkelijker is voor de docent. De voorzitter zal elke maand              
een collegepraatje geven bij de jaarlagen van de bacheloropleiding. Activiteiten die           
over het algemeen vaker aanspreken bij pre-masterstudenten, zoals formele         
activiteiten, de Career Day of activiteiten van de (pre-)mastercommissie, zullen          
benadrukt worden bij die doelgroep. De reden dat er niet voor gekozen wordt om              
aan het begin van elke maand een collegepraatje te houden voor masterstudenten is             
omdat deze studenten verspreid zitten over meerdere richtingen en vaak al de keuze             
hebben gemaakt of ze bij ismus betrokken willen zijn. Voor de pre-masterstudenten            
en nieuwe masterstudenten die hun bachelor niet in Nijmegen hebben gevolgd,           
kunnen de whatsappgroepen met deze studenten, die vanuit de NSM Welcome Day            
ontstaan zijn, worden gebruikt voor promotie van activiteiten. 

Discord 
Het voorgaande bestuur is begonnen met het gebruiken van Discord om online            
activiteiten te organiseren en om contact te onderhouden met leden vanuit huis. Het             
bestuur is hier enthousiast over en ziet hier de meerwaarde van in. Discord zal              
daarom gebruikt worden bij het uitvoeren van online activiteiten, vanwege de           
toegankelijkheid en simpliciteit van het programma.  
 
Facebook 
Facebook is het sociale media platform waarop het bestuur het efficiëntst leden            
kan bereiken. Al helemaal met de situatie rondom corona, zal de           
Facebookpagina fungeren als zowel een promotieplatform als een overzicht         
van activiteiten voor de leden. Elke maand zal een banner met daarop het             
overzicht van de activiteiten hier als omslagfoto worden ingesteld. Ook kan het            
bestuur via Facebook leden uitnodigen voor activiteiten en verdere         
opmerkingen bij activiteiten toevoegen in het geval van veranderingen.         
Activiteiten zullen in het Nederlands worden toegelicht en er zal gebruik           
gemaakt worden van de automatische vertaalfunctie op Facebook. Het bestuur          
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heeft hiervoor gekozen omdat posts met minder tekst eerder door het algoritme            
van Facebook gedeeld zullen worden. Als blijkt dat de vertalingen die           
Facebook biedt niet duidelijk zijn voor de leden, zal de secretaris wederom zelf             
de teksten vertalen. Het streven van het bestuur is om activiteiten tien dagen             
van tevoren op Facebook aan te kondigen, zodat iedereen het op tijd in zijn of               
haar agenda kan zetten. Het bestuur heeft hiervoor gekozen omdat het de            
afgelopen tijd lastig is gebleken om deze activiteiten twee weken van tevoren            
aan te kondigen, vooral door onduidelijkheid omtrent corona. Informatie over          
onze vereniging zal ook toegankelijk zijn op Facebook, zodat potentiële          
sponsoren of partners een goed beeld van onze vereniging kunnen krijgen.           
Advertenties van partners kunnen mogelijk ook op Facebook tentoon worden          
gesteld. 
 
De Heraut 
De Heraut, het blad voor de Nijmeegse politicoloog, is een onafhankelijke commissie            
en valt dan ook niet direct onder het bestuur van ismus. Omdat de Heraut dit jaar                
voor het eerst volledig online zal worden gepubliceerd, gaat het er iets anders uitzien              
dan voorheen. Er zullen losse artikelen worden geplaatst op de website van de             
Heraut en er zullen dus ook geen edities meer zijn. Het ‘woordje van de voorzitter’               
waarin de voorzitter de leden toespreekt zal dus verdwijnen. De voorzitter zit dit jaar              
wél in de redactie van de Heraut en zal dus toch nog af en toe een artikel op ismus                   
gericht schrijven en zich tot de leden richten. Sponsoren van ismus kunnen hun logo              
op de website van de Heraut laten plaatsen, waardoor het blad als promotie kan              
dienen. Aangezien dit natuurlijk minder aantrekkelijk is voor onze sponsoren, zouden           
er in overleg het het bestuur en de hoofdredactie ook andere berichten vanuit de              
sponsoren geplaatst worden. 
 
Instagram 
Instagram wordt steeds populairder, al helemaal bij de jongere generatie ismi.           
Hierom en wederom vanwege de absentie van fysieke mogelijkheden voor promotie           
door corona, zal het bestuur actief zijn op instagram. Allereerst maakt het bestuur             
gebruik van de verhaalfunctie om activiteiten te promoten, vragen en opmerkingen           
van leden te ontvangen en extra informatie over evenementen te verspreiden. Ook            
zal het bestuur de posters van Unit-P posten in losse berichten om activiteiten             
bekend te maken. Deze posts zullen gelijktijdig met de evenementen op Facebook            
geplaatst worden. Naast de activiteiten zal ook de banner aan het begin van elke              
maand gedeeld worden in een instapost. Ten slotte zal het bestuur minimaal eens             
per maand een terugblik op instagram delen met foto’s van de afgelopen activiteiten,             
conform de AVG. Nieuwe leden zijn vanaf de introductieweek gewezen op het            
instagram account en het bestuur hoopt ook hen via dit platform te enthousiasmeren.  
 
ismail 
De ismail zal dit jaar vooral gebruikt worden om leden te informeren over en              
enthousiasmeren voor activiteiten. De ismail zal aan het begin van elke maand            
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verzonden worden, in het Nederlands en het Engels. De eerste ismail van dit             
collegejaar zal verstuurd worden aan het begin van oktober. Hierin zal een poll             
worden gehouden, waaruit kan worden opgemaakt hoeveel leden de ismail lezen,           
hierin geïnteresseerd zijn en welke segmenten zij graag zouden willen zien.           
Afgelopen jaar bleek er weinig animo voor de ismail te zijn, maar vanwege corona              
lijkt het ons verstandig te ondervinden of deze nu populairder is. Als dit niet het geval                
blijkt, zal er mogelijk een andere invulling worden gevonden voor de ismail. Alleen             
een overzicht van activiteiten zou hiervoor een alternatief zijn. Ook zal deze dan             
allicht op minder frequente intervallen worden verstuurd. 
 
LinkedIn 
De LinkedIn pagina van ismus is bedoeld voor promotie jegens bedrijven en ter             
informering. Zo kan het bestuur tegen betaling advertenties delen van bedrijven op            
LinkedIn, als zij hierin geïnteresseerd zijn. Ook fungeert de LinkedIn pagina als            
boegbeeld van onze vereniging voor externen en mogelijke sponsoren. Vacatures en           
stages die interessant kunnen zijn voor leden zullen evenals formele activiteiten ook            
op LinkedIn gedeeld worden. 
 
Persoonlijk contact 
Het fysieke persoonlijke contact wordt een stuk lastiger dit jaar. Door corona zijn de              
mogelijkheden om op de universiteit leden aan te spreken en een gesprek aan te              
knopen beperkt. Wel zal de ismuskamer voorlopig elke dag open zijn, echter kunnen             
hier maar vijf leden tegelijkertijd aanwezig zijn. De kamer zal elke werkdag geopend             
zijn van 11:30 tot 14:00 en het bestuur zal letten op een goede doorstroom, zodat elk                
lid zich welkom voelt. Het verdere persoonlijke contact zal vooral op activiteiten            
plaatsvinden, maar ook mogelijk via een online ismuskamer op Discord en sociale            
media. Het bestuur zal via de ismail peilen of er behoefte aan een online              
ismuskamer bij de leden. 
 
Posters 
Vanwege de beperkte mogelijkheden van aanwezigheid op de ismuskamer, zal het           
bestuur in eerste instantie geen posters printen het eerste semester. Als blijkt dat er              
toch veel leden op de ismuskamer aanwezig zijn, zal het bestuur dit heroverwegen             
en één poster per activiteit uitdraaien en ophangen. De posters zullen wel digitaal op              
de ismuskamer aanwezig zijn, namelijk op het televisiescherm. De posters zullen           
hierop te zien zijn als de ismuskamer open is. De posters zullen zoals eerder              
vermeld ook op de sociale media worden gedeeld, om de activiteiten bekend te             
maken.  
 
Snapchat 
Snapchat zal gebruikt worden om de sfeer op activiteiten op een informele manier te              
delen met de leden. Het bestuur is van plan om de commissie, die de activiteit               
georganiseerd heeft, gedurende de activiteit toegang tot het Snapchat account te           
geven, zodat zij zelf leuke foto’s en filmpjes kunnen delen. Het bestuur zal hiervoor              
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in de commissie één persoon aanstellen en ervoor zorgen dat hij of zij begrijpt wat               
wel en niet mogelijk is. Deze persoon draagt dan de verantwoordelijkheid over het             
Snapchat account en zal er onmiddellijk op aangesproken worden als deze           
verantwoordelijkheid misbruikt wordt. 
 
Youtube 
Wederom zal het YouTube-kanaal van ismus, genaamd ‘T E L E V I S M U S’,                 
voornamelijk gebruikt worden door de filmcommissie. De commissie kan op dit           
kanaal video’s posten, nadat deze zijn goedgekeurd door het bestuur. Deze video’s            
zal ook worden gepromoot via andere sociale media. 
 
Website 
De website is het online informatiepunt van de vereniging. Daarom vindt het bestuur             
het belangrijk dat deze professioneel en overzichtelijk is opgesteld. De secretaris zal            
samen met de commissaris externe betrekkingen aanpassingen gaan aanbrengen         
op de site. Zo zullen er foto’s van elk commissielid worden toegevoegd op de site,               
mits degene hier toestemming voor geeft. Daarnaast zullen de logo’s van partners            
op een andere manier zichtbaar zijn dan nu het geval is. Het bestuur vindt het               
belangrijk, ook vanwege corona, de site actueel te houden en hier regelmatig            
berichten op te plaatsen. Het streven is om na activiteiten foto’s hiervan op de site te                
plaatsen, zolang dit mogelijk is in verband met de AVG. Omdat het bestuur bij de               
meeste activiteiten met inschrijvingen zal werken dit jaar, zal de site regelmatig            
gebruikt worden om inschrijfformulieren voor de leden bereikbaar te maken. 
 
WhatsApp 
WhatsApp is een nuttig medium gebleken om een overzicht te geven van activiteiten             
en last-minute mededelingen mee te geven aan de leden. Het bestuur zal hier dit              
jaar ook gebruik van maken. Allereerst zal aan het begin van de maand de banner               
worden verstuurd. Als tweede zal aan het begin van elke week een overzicht worden              
gegeven van de activiteiten van die week en de inschrijvingen die die week openen.              
Dit overzicht zal zowel in het Nederlands als Engels worden gegeven, waarbij een             
Nederlands stuk niet wordt vertaald als het een Nederlandse activiteit betreft. Als            
laatste wordt de WhatsAppgroep gebruikt om plotselinge veranderingen omtrent         
activiteiten kenbaar te maken aan de leden. De eerste paar weken is veel gebruik              
gemaakt van de WhatsAppgroep, waar vanuit de leden kritiek op was, aangezien dit             
als spam overkwam. Daarom zal het bestuur erop letten dat alleen belangrijke            
mededelingen hier worden gedeeld. Buiten de WhatsAppgroep om zijn alle          
bestuursleden ook via WhatsApp bereikbaar voor vragen en opmerkingen.  
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Commissiebeleid 
Het commissiebeleid zal voor een groot deel gebaseerd zijn op de maatregelen die             
getroffen zijn omtrent COVID-19. Het bestuur acht het hooguit noodzakelijk dat deze            
zo goed als mogelijk worden nagestreefd. Deze maatregelen zullen dus ook van            
toepassing zijn binnen de commissies en op hun activiteiten. Het gevolg hiervan is             
dat een aantal reguliere activiteiten zoals de reis, het gala en de lezingen een              
andere invulling zullen krijgen. Er moet daardoor met de commissies worden           
nagedacht over de mogelijkheden voor alternatieven. Bij bepaalde activiteiten, zoals          
de reis, zal worden gekeken naar een plan B om te voorkomen dat alles fout gaat.                
Echter heeft het bestuur het volste vertrouwen in de leden en hun enthousiasme en              
kijkt zij ernaar uit om gezamenlijk leuke, interessante activiteiten te organiseren. 

Het streven is om ten minste twee formele activiteiten (exclusief ALV’s) en vier             
informele activiteiten per maand te organiseren. De bedoeling van de informele           
activiteiten (borrels, spelletjesavonden, sportactiviteiten, etc.) is om de leden         
ontspanning te bieden, terwijl de formele activiteiten (lezingen, excursies, debatten,          
etc.) fundament bieden voor studieverbreding. Er is gekozen voor vier informele           
activiteiten omdat de capaciteit voor informele, fysieke activiteiten gewoonweg         
kleiner is dan de capaciteit voor formele, fysieke activiteiten. Daarnaast zijn           
informele, online activiteiten vaak minder druk bezocht, waardoor het bestuur eerder           
neigt naar informele, fysieke activiteiten. Hierdoor hebben leden minder kans om           
deel te nemen aan een van de informele activiteiten. Daarnaast is er veel contact              
tussen het bestuur en de vakgroep. In overleg met haar kunnen meerdere lezingen             
worden georganiseerd in de ‘Leon Wecke’-zaal in het Elinor Östromgebouw. Deze           
zaal staat elke woensdag van het eerste semester gereserveerd voor de studie. De             
vakgroep heeft aangeboden om in samenwerking op deze dag lezingen te           
verzorgen. Daarnaast heeft het Grotiusgebouw ruimte voor meer dan 80          
aanwezigen. Om deze redenen bestaat het vermoeden dat het streven omtrent           
informele en formele activiteiten realiseerbaar is. Daarentegen zal het streven          
waarschijnlijk niet behaald worden in januari, maart en juni door de tentamenweken            
die dan zullen plaatsvinden. 
 
Zoals eerder beschreven, zullen bepaalde commissies het lastiger krijgen door de           
getroffen maatregelen. Hierdoor heeft het bestuur bij vrijwel elke commissie          
afwegingen gemaakt met betrekking tot de maatregelen én de visie van het bestuur.             
Helaas gaan die niet altijd goed samen en behouden de maatregelen de primaat. Er              
wordt opgemerkt dat verschillende activiteiten misschien geen doorgang zullen         
vinden. Hieronder vallen het gala, de cantus en het open-feest, die voorheen alle             
drie werden georganiseerd door de groot-feestcommissie. Deze commissie zou         
hierdoor vrijwel compleet komen te vervallen of zou toeleven naar activiteiten die            
nooit zullen plaatsvinden. Hierdoor worden de borrel- en groot-feestcommissie weer          
samengevoegd en benoemd tot borrel- en feestcommissie. Hiermee biedt het          
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bestuur de leden die zich bezighouden met de cantus, het gala en het open-feest de               
mogelijkheid om te helpen bij de organisatie van de borrels. 

Verder wordt een eerstejaarscommissie ingesteld. Binnen de introductieweek was         
amper ruimte voor de eerstejaars om elkaar op geschikte wijze te leren kennen.             
Hierover baart zowel het bestuur als de vakgroep zich zorgen. Beiden vinden het erg              
belangrijk dat de eerstejaars de mogelijkheid krijgen om te integreren in de            
Nijmeegse studentencultuur. Deze commissie zal zich daarom bezighouden met         
activiteiten die exclusief bedoeld zijn voor de eerstejaars en waarbinnen zij elkaar            
kunnen leren kennen. Door middel van deze commissie hoopt het bestuur de            
integratie van de eerstejaars te bevorderen. 
 
Begeleiding en communicatie 
Eveneens zullen dit jaar de commissies begeleid worden door de commissaris           
interne betrekkingen om een goed verloop binnen de commissies te waarborgen. De            
start van de commissies zal geschieden via een nulmeting, waarin de commissaris            
interne betrekkingen de verwachtingen van het bestuur bespreekt. Daarnaast zullen          
Whatsapp groepschats worden benut voor het contact tussen de commissaris          
interne betrekkingen en de commissies. Hierin zal ook met enige regelmaat een            
herinnering worden geplaatst, vooral wanneer de commissaris interne betrekkingen         
dit nodig acht. Ook zal voor de commissie een Google Drive-map beschikbaar            
worden gesteld die bestemd is voor de bestanden en notulen van de vergaderingen.             
De notulen zullen elke week worden doorgelezen door de commissaris interne           
betrekkingen om de informatie voor het bestuur actueel te houden. 

Halverwege het academisch jaar zal een evaluatie plaatsvinden met de commissies.           
Hiervan zal de gehele commissie op de hoogte worden gesteld, maar om de             
efficiëntie te waarborgen, zal de evaluatie geschieden via de voorzitter van de            
desbetreffende commissie. Het eerste semester van de commissie zal besproken          
worden en vervolgens zal de evaluatie in acht worden genomen voor eventuele            
verbeterpunten en/of aanpassingen. Aan het einde van het jaar zal ook een            
eindevaluatie zich voordoen die wordt meegegeven aan het kandidaatsbestuur. 

Niet alleen de commissaris interne betrekkingen, maar ook de penningmeester zal           
een rol hebben binnen een aantal commissies. De penningmeester zal voornamelijk           
betrokken zijn bij commissies waar veel financiële verantwoordelijkheid ligt, zoals de           
borrel- en feest- en reiscommissie. De commissaris externe betrekkingen zal ook           
ondersteuning bieden aan een aantal commissies. De acquisitiecommissie is daar          
het voornaamste voorbeeld van. Deze commissie zal onder leiding staan van de            
commissaris externe betrekkingen. Bovendien zal de commissaris externe        
betrekkingen ook de borrel- en feestcommissie ondersteunen in het contact met           
mogelijke locaties.  

Creativiteit zal dit collegejaar erg belangrijk zijn. Op den duur zal het voor het              
bestuur erg lastig worden om nieuwe, innovatieve, interessante, alternatieve         

13 



activiteiten te bedenken. Vandaar dat het bestuur openstaat voor de frisse blikken            
vanuit de commissies. Zij krijgen daarom de ruimte om hun eigen ideeën te             
realiseren. De commissaris interne betrekkingen zal creativiteit vanuit de commissie          
aanmoedigen, maar wel binnen de perken van de visie van het bestuur. Daarnaast             
heeft de commissaris interne betrekkingen het streven om de eerste vergadering(en)           
bij te wonen en eventueel te begeleiden. Wanneer blijkt dat de commissie            
zelfstandig genoeg kan functioneren, zal de begeleiding minder noodzakelijk zijn.          
Aan de hand van de Google Drive-mappen en de Whatsapp groepschats zal de             
commissaris interne betrekkingen de planning aan de commissies doorgeven. 

In het geval van het niet functioneren van een commissie zal in eerste instantie              
worden gezocht naar de oorzaak en de oplossing daarvoor. Dit zal gebeuren aan de              
hand van een gesprek tussen de commissaris interne betrekkingen en de           
commissie. De commissaris interne betrekkingen zal hierin hulp aanbieden aan de           
commissie. Wanneer in het vervolg blijkt dat de commissie of een specifiek            
commissielid niet naar behoren functioneert, zal door het bestuur worden gezocht           
naar een andere samenstelling van de commissie. 
 
Structuur van de commissies 
Uit voorgaande jaren is gebleken dat het erg aangenaam is voor een commissie om              
te werken met een voorzitter en secretaris. Dit keert daarom ook dit jaar terug. De               
voorzitter zal de vergaderingen in overleg met de commissies inplannen en de            
secretaris zal notuleren bij deze vergaderingen. Deze notulen zullen terug te vinden            
zijn in de Google Drive-map van de desbetreffende commissie. Alle commissies           
zullen een voorzitter en secretaris krijgen, met uitzondering van Unit P die geen             
secretaris zal benutten. Tevens zal er bij de commissies met financiële           
verantwoordelijkheid een penningmeester worden aangesteld. Hieronder verstaat       
het bestuur onder andere de reis-, en borrel- en feestcommissie. Deze persoon zal             
toezicht houden op de financiën van de commissie. Binnen de reiscommissie zal ook             
een ‘COVID-lid’ worden aangesteld, die de ontwikkelingen en maatregelen omtrent          
COVID-19 in de gaten zal houden. Uiteraard zal deze ‘functie’ niet bij elke             
commissie noodzakelijk zijn. Daarentegen merkt het bestuur op dat binnen een           
aantal commissies de maatregelen in binnen- en buitenland nauwlettend in gaten           
moeten worden gehouden.  

Bovendien wordt verwacht dat minimaal één lid per commissie deelneemt aan de            
Algemene Ledenvergaderingen, met uitzondering van de statuten-ALV’s. Hierbij        
bestaat voorkeur voor de voorzitters van de commissies, echter mag ook een ander             
commissielid aan de ALV deelnemen namens de commissie. Door deze verplichting           
wordt het mogelijk om bepaalde zaken binnenin en rondom de commissie beter toe             
te lichten gedurende de ALV’s. Wanneer blijkt dat alle commissieleden verhinderd           
zijn tijdens de ALV, dan zal de commissaris interne betrekkingen de voorzitter van             
de commissie contacteren. Vervolgens zullen zij uitvoering het werk van de           
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commissie bespreken, zodat de commissaris interne betrekkingen het werk van de           
commissie kan verdedigen.  
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Commissies 
Accessoirecommissie 
De accessoirecommissie brengt elk jaar de accessoires van ismus uit. Net zoals in             
voorgaande jaren zal de commissie in het eerste en tweede semester minstens één             
accessoire uitbrengen. Daarnaast zal de ismustrui in het eerste blok terugkeren en            
voor de rest van het jaar verkrijgbaar blijven. Dit accessoire zal worden geregeld             
door het bestuur. Aan de overige accessoires zal de commissie zelf invulling geven. 

Ook wordt in acht genomen dat distributie dit jaar ingewikkeld kan zijn. Tijdens het              
eerste semester zijn de colleges voor de ouderejaars enkel online voorzien,           
waardoor zij minder op de faculteit zullen zijn. Daarentegen is de ismuskamer open             
en zijn leden in staat om de accessoires hier ook op te halen. Tevens kan de                
levering vanuit bedrijven langer duren wat de commissie problemen kan opleveren.           
De commissaris interne betrekkingen zal de commissie hierop wijzen en zal de            
commissie vragen om ruim van tevoren de leveringen in te plannen. 
 
Almanakcommissie 
De almanakcommissie zal net als in voorgaande jaren de almanak uitbrengen aan            
het einde van het studiejaar. Deze zal de leden van het collegejaar 2020-2021 een              
creatief overzicht geven van hun jaar.  

De commissaris interne betrekkingen zal met de commissie een planning maken met            
daarin duidelijke deadlines. Ook zal er ook zal er in samenwerking met            
SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen (SOFv) een cursus Adobe InDesign       
worden aangeboden, waarin de commissieleden kunnen kennismaken met het         
desbetreffende bewerkingsprogramma. 
 
Acquisitiecommissie 
Dit jaar zal de acquisitiecommissie worden ingesteld. Nadat de vorige twee jaar geen             
acquisitiecommissie is ingesteld, zal dat dit jaar wel gebeuren. Het bestuur wil            
namelijk meer partners aan de vereniging binden en de commissie zal hiervoor een             
grote steun zijn. De commissieleden zijn twee voorgangers van de huidig           
commissaris externe betrekkingen die door hun expertise een goede hulp zijn om dit             
doel te bereiken. De acquisitiecommissie zal meer als klankbordgroep fungeren om           
de commissaris externe betrekkingen te adviseren en te helpen waar nodig.  
 
‘Career Day’-commissie 
Het bestuur heeft de taken van de ‘Career Day’-commissie op zich genomen,            
aangezien hiervoor geen enkele inschrijvingen waren. Er is meerdere malen          
geprobeerd om leden zich te laten inschrijven bij deze commissie, maar tevergeefs.            
Normaal gesproken organiseert de ‘Career Day’-commissie een dag waarop         
beroepsoriënterende activiteiten plaatsvinden. Hieronder vallen onder andere       
workshops en lezingen die verzorgd worden door bedrijven en organisaties die aan            
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de studie gerelateerd zijn. Net zoals vorige edities zal Engels de voertaal zijn,             
waardoor het evenement toegankelijk zal zijn voor internationale studenten.         
Daarnaast zal het bestuur kijken naar de mogelijkheden voor webinars of andere            
online workshops. Hierbij wordt ook de vakgroep gecontacteerd. Zij heeft namelijk           
veel connecties en kan naar alle waarschijnlijkheid interessante sprekers en/of          
workshops aanleveren. Tevens wordt gekeken naar de mogelijkheden voor         
samenwerking met de Career Service Managementwetenschappen. Zij heeft een         
groot alumninetwerk wat de commissie van pas kan komen. Er wordt verwacht dat             
bedrijven makkelijker te bereiken zijn via alumni, vandaar dat deze mogelijkheden           
bekeken zullen worden.  
 
Borrel- en feestcommissie 
De borrel- en feestcommissie verzorgt dit jaar zowel de borrels als grotere feesten.             
Deze commissie zal de taken van de de borrel- en groot-feestcommissie op zich             
nemen. Afgelopen jaar was het eerste jaar waarin de commissies gescheiden te            
werk gingen wat positief werd ervaren. Het bestuur kan echter dit jaar niet             
garanderen dat elke activiteit van de groot-feestcommissie doorgang kan vinden..          
Hierop volgt de keuze om deze commissies weer samen te voegen tot één geheel.              
De grotere activiteiten, de cantus en het gala, zullen namelijk moeilijker doorgang            
vinden dan de borrels. Door de commissies samen te voegen, probeert het bestuur             
haar toch enige zekerheid te bieden en hen niet blij te maken met een dode mus.  

Ook zal de commissie gaan kijken naar een alternatief voor het open-feest.            
Afgelopen jaar is het open feest erg goed bevallen en het bestuur is aangeraden om               
dit weer te organiseren. Echter is een open-feest niet bepaald open wanneer men             
zich moet inschrijven voor een plek. Hierdoor is gekozen om te kijken naar een              
alternatief. Dit zal gebeuren in overleg met de commissaris interne betrekkingen.           
Voor de cantus zal worden gekeken of dit veilig kan op anderhalve meter of dat er                
moet worden uitgeweken naar een alternatief. Daarentegen zal voor het gala           
eenvoudiger een alternatief worden gevonden. Daarbij kan worden gedacht aan een           
chique diner. 
 
Eerstejaarscommissie 
Aankomend jaar is het eerste jaar waarin er een eerstejaarscommissie zal zijn. Het             
bestuur vermoed dat het aankomend jaar lastiger zal zijn voor de eerstejaars om te              
integreren in de studenten- en/of ismus-cultuur. Tevens zijn er naast de introductie            
weinig momenten waarop de eerstejaars elkaar kunnen leren kennen. Vandaar dat           
deze commissie in het leven wordt geroepen. De commissie zal zich bezighouden            
met het organiseren van activiteiten die bedoeld zijn voor de eerstejaars. Daarnaast            
wil het bestuur haar de mogelijkheid bieden om een cantus te organiseren die alleen              
voor de eerstejaars bestemd is, mits dit binnen de maatregelen kan plaatsvinden. 

Ook is aan de mentoren van de introductiegroepen gevraagd of een aantal van hen              
wilden deelnemen aan deze commissie. Zij staan in nauw contact met de eerstejaars             
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en horen daarom sneller wat de eerstejaars interesseert. Er wordt verwacht dat de             
eerstejaars hierdoor sneller geënthousiasmeerd zullen zijn en eerder zullen         
deelnemen aan de activiteiten. Het bestuur acht deze commissie dit jaar van groot             
belang, wederom doordat de eerstejaars gelimiteerd zijn in het leren kennen van hun             
jaargenoten. Wanneer de maatregelen vanuit het RIVM zijn verdwenen, zal er           
gekeken worden naar de toekomst van deze commissie. Het wordt onnodig geacht            
om deze commissie voort te zetten wanneer er weer sprake is van normale             
activiteiten waaraan ieder lid kan deelnemen. De commissieleden worden dan          
gevraagd of zij zich zouden willen aansluiten bij een andere commissie, zoals de             
kennismakingsweekendcommissie of introductiecommissie. De commissie zal uit 5        
leden bestaan, waarvan twee mentoren en drie eerstejaars. Bovendien wordt van           
haar verwacht om één activiteit per maand te organiseren. 

Filmcommissie 
De taken van de filmcommissie zijn verdeeld over de verschillende commissies.           
Voor de commissie was slechts één enkele aanmelding. Nadien is gepoogd om een             
aantal leden binnen de inschrijvingen te verplaatsen naar de filmcommissie, maar           
wederom tevergeefs. Normaal gesproken brengt de commissie verschillende        
filmpjes uit met betrekking tot de activiteiten van ismus. Het bestuur is van mening              
dat de leden van de verschillende commissies zelf in staat zijn om beeldmateriaal te              
verzamelen en om een aftermovie te maken. Er zal daarom aan de commissies             
worden gevraagd om dit voor de grotere activiteiten te doen. Hieronder vallen het             
gala, de cantus en de reis. 

Het bestuur acht het noodzakelijk dat de taken van deze commissie worden            
voortgezet. Door de maatregelen vanuit het RIVM wordt de capaciteit bij activiteiten            
gelimiteerd. Hierdoor krijgt niet iedereen de mogelijkheid om aanwezig te zijn bij een             
deel van de activiteiten. Tevens is het ook erg leuk om terug te blikken op               
voorgaande activiteiten. 
 
Formele activiteitencommissie 
Wederom is dit jaar gebleken dat er te weinig animo is voor deelname aan de               
formele activiteitencommissie. Door slechts één enkele aanmelding heeft het bestuur          
besloten om wederom de taken van de commissie op zich te nemen. Het bestuur              
vond het noodzakelijk om de commissie in te stellen om op die manier de formele               
activiteiten van ismus te blijven benadrukken. De commissie hield zich voorheen           
bezig met het het organiseren van verschillende activiteiten binnen het brede,           
formele spectrum. Hierbij kan gedacht worden aan inhousedagen, lezingen op          
locatie, maar ook bezoeken aan TV-programma’s zoals JINEK en Op1. 

Bovendien moet worden vermeld dat er voor het tweede jaar op rij te weinig              
aanmeldingen zijn voor deze commissie. Vandaar dat het opvolgende bestuur          
hiervan op de hoogte zal worden gesteld. Echter is het aan dat bestuur de taak om                
te kijken wat hieraan kan worden gedaan. 
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Informele activiteitencommissie 
De informele activiteitencommissie organiseert de activiteiten die niet formeel, feest          
of sport gerelateerd zijn. De commissie zal dit jaar vooral worden aangemoedigd om             
te kijken naar online activiteiten. Hierbij kan gedacht worden aan een online escape             
room, weerwolven, pubquiz, etc. Daarnaast raadt het bestuur haar aan om te kijken             
naar de online mogelijkheden voor het traditionele moordspel. Daarentegen zal er           
geen liftweekend plaatsvinden, aangezien dit onder de huidige omstandigheden niet          
verantwoord is. 

Afgelopen jaar is gebleken dat de keuzevrijheid erg goed is bevallen binnen de             
commissie. Vandaar dat het bestuur ook dit jaar haar die vrijheid zal geven. Er wordt               
van haar verwacht dat ze één activiteit per maand opzetten en realiseren. 
 
Internationaliseringscommissie 
In het tweede semester zal de internationaliseringscommissie ingesteld worden.         
Deze commissie zal contact zoeken met niet-Nederlandse universiteiten en kijken          
naar mogelijkheden voor gezamenlijke activiteiten en een eventuele uitwisseling in          
2021/2022. 

In voorgaande jaren is er contact geweest tussen ismus en andere niet-Nederlandse            
universiteiten, echter ontbrak telkens de daadwerkelijke organisatie. Door middel van          
deze commissie zal ismus initiatief nemen. Ook vanuit de vakgroep is er meerdere             
jaren op rij geluid geweest, voornamelijk omtrent IAPSS. Deze commissie is aan de             
vakgroep voorgelegd en zij zijn enthousiast over het initiatief. Zij hebben voorgesteld            
op te zijner tijd met de commissie om tafel te gaan zitten om te kijken naar de                 
mogelijkheden en de bestaande contacten. 

Introductiecommissie 
De introductiecommissie neemt elk jaar de organisatie van de introductieweek op           
zich. De commissie biedt elk jaar ruimte aan leden om zich in te zetten bij de                
introductieweek zonder dat zij daarvoor mentoren moeten zijn. Begin dit academisch           
jaar is de introductie anders verlopen dan normaal. Beslissingen moesten snel           
worden genomen doordat de universiteit op een rap tempo de plannen moest            
veranderen. Hierdoor werd betrokkenheid vanuit de commissie vrijwel onmogelijk,         
waardoor het bestuur een groot deel van de organisatie heeft overgenomen. Daaruit            
is gebleken dat de commissie van groot belang is voor een kersvers            
kandidaatsbestuur. Vandaar dat bij aanvang van het tweede semester deze          
commissie wederom wordt ingesteld. Het bestuur en kandidaatsbestuur zullen met          
haar de organisatie van de introductieweek van 2021 op zich nemen. Het            
kandidaatsbestuur zal tijdens de introductieweek acterend bestuur zijn, waardoor zij          
het aanspreekpunt zullen zijn. Daarentegen blijft het huidige bestuur wel          
eindverantwoordelijk.  
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Kennismakingsweekendcommissie 
Net zoals in voorgaande jaren zal de kennismakingsweekendcommissie in het          
tweede semester worden opgezet. Zij zullen het kennismakingsweekend van         
september 2021 gaan opzetten en verzorgen. Het kennismakingsweekend zal         
wederom na de bestuurswissel plaatsvinden. De commissie wordt daarvan op de           
hoogte gesteld zodat zij contact kunnen onderhouden met de         
kandidaat-penningmeester omdat dit binnen zijn/haar boekjaar zal vallen. 

Daarnaast is dit jaar ervoor gekozen om het kennismakingsweekend af te gelasten.            
Binnen de huidige maatregelen is het vrijwel onmogelijk om een daadwerkelijke           
kennismaking te laten plaatsvinden. Er kunnen 68 mensen op locatie terecht           
wanneer er geen maatregelen van kracht zijn. Dit betekent dat er minder leden             
kunnen deelnemen aan het weekend. Daarnaast nemen de commissie en          
bestuursleden al 16 plekken in, waardoor er weinig ruimte zou overblijven voor de             
eerstejaars. Het kennismakingsweekend is tenslotte voor hen bestemd.  

Om de kennismakingsweekendcommissie tegemoet te komen wordt een        
kennismakingsdag georganiseerd op maandag 5 oktober. Het doel van deze dag is            
om de eerstejaars beter te laten kennismaken met Nijmegen en met hun            
jaargenoten. Er zullen activiteiten worden georganiseerd door Nijmegen heen en          
naderhand zal worden gedineerd. De commissie had daarnaast als plicht          
meegekregen om nauw contact te onderhouden met de penningmeester en          
commissaris interne betrekkingen i.v.m. de verandering van plannen op het laatste           
moment. 
 
Lezing- en debatcommissie 
De lezing- en debatcommissie speelt dit jaar een belangrijke rol in het kader van de               
formele activiteiten van ismus. In het jaar 2020-2021 vinden twee belangrijke           
verkiezingen plaats; de Amerikaanse verkiezingen (3 november 2020) en de Tweede           
Kamerverkiezingen (17 maart 2021). Het streven is daarom om een informatieve           
lezing te organiseren met betrekking tot Amerikaanse verkiezingen en een debat in            
aanloop van de Tweede Kamerverkiezingen. Daarnaast zal de commissie worden          
verzocht om ook de mogelijkheden te bekijken voor meer webinars. Deze zijn            
toegankelijk voor iedereen, wordt de de kans op verspreiding van het virus            
verminderd en is het makkelijker om het streven van twee formele activiteiten per             
maand te behalen.  

Tot slot is er in overleg met studievereniging BOW gekeken naar het BOW-ismusdat.             
Hieruit is gebleken dat er vanuit beide verenigingen te weinig animo is voor het              
deelnemen aan deze activiteit. Dit werd als erg jammer bevonden door de besturen,             
vandaar dat er nu gekeken wordt naar een vervangende gezamenlijke activiteit           
waarvan de invulling later bekend zal worden. De commissaris interne betrekkingen           
zal in overleg met de commissaris interne betrekkingen van BOW op zoek gaan naar              
deze invulling.  
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Lustrumcommissie 
In het academisch jaar 2021-2022 zal ismus haar twintigste verjaardag vieren. Dit            
betekent ook dat in dit jaar het lustrum zal plaatsvinden. Bij aanvang van het tweede               
semester zal deze commissie worden opgezet. Het streven is om zes           
commissieleden aan te stellen op basis van een sollicitatieprocedure waar men zich            
voor kan opgeven. Alle bestuursleden zullen betrokken zijn bij de sollicitaties en het             
aanstellen van de commissies. 

De commissie zal in overleg met het bestuur een week aanwijzen in het begin van               
2022 waarin de activiteiten zullen plaatsvinden. Daarnaast zal door de commissie, in            
overleg met het bestuur, een draaiboek worden opgezet. Ook de vakgroep zal            
worden benaderd, aangezien zij interessante workshops of sprekers kunnen         
aanleveren. 
 
Meerdaagse excursiecommissie 
Bij aanvang van dit jaar is de meerdaagse excursiecommissie opgezet met de            
bedoeling om de reis te organiseren in eind februari. Voor deze commissie waren             
genoeg inschrijvingen, echter is de invulling van de commissie veranderd na sluiting            
van de inschrijvingen. De veranderingen zijn aan de inschrijvers voorgelegd zodat zij            
naderhand de mogelijkheid kregen om zich nog terug te trekken. Uit de            
inschrijvingen is gebleken dat er te weinig aanmeldingen waren voor de           
reiscommissie. Tevens is de verwachting dat er geen buitenlandse reis kan worden            
gemaakt tegen het einde van februari door de maatregelen vanuit het RIVM.            
Hierdoor heeft het bestuur de inschrijvers van deze commissie gevraagd om deel te             
nemen in de reiscommissie. Het gevolg daarvan is dat aankomend één reis zal             
plaatsvinden in plaats van twee. Deze zal plaatsvinden in de meivakantie van 2021. 

Het bestuur wil daarnaast benadrukken dat het erg jammer is dat slechts één reis              
doorgang kan vinden dit jaar. Er is geopteerd om deze commissie niet een             
meerdaagse excursie te laten organiseren die naar alle waarschijnlijkheid geen          
doorgang zal vinden. Daarnaast wordt gehoopt op een andere situatie in de            
meivakantie waarbinnen een reis wel mogelijk is. De invulling van de reiscommissie            
zal te vinden zijn onder het kopje ‘reiscommissie’. 
 
PiP-commissie 
De PiP-commissie is verantwoordelijk voor de jaarlijkse organisatie van het Politics           
in Perspective (PiP)-Congress. De PiP-commissie wordt samengesteld met acht         
leden uit de vier verschillende studieverenigingen binnen het Platform voor          
Politicologen, waarbij elke vereniging twee commissieleden zal afvaardigen. Deze         
twee commissieleden en het bestuur zullen samenwerken aan de promotie voor het            
PiP-congres binnen ismus, zodat er hopelijk een hogere opkomst is dit jaar. Binnen             
het PvP zal ismus ook de andere verenigingen meegeven om het PiP-Congress            
goed te promoten. Vergaderingen van de PiP-commissie vinden normaliter ofwel in           
Utrecht ofwel online plaats. Dit jaar zal dit waarschijnlijk vaker online zijn, in verband              
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met de corona maatregelen. De commissie moet er dit jaar voor zorgen dat het              
congres succesvoller is dan voorgaande jaren. Hierbij moet gedacht worden om           
workshops toe te voegen aan het congres. Dit kunnen workshops van bedrijven of             
politieke partijen zijn. Het gezamenlijke congres van de studieverenigingen         
politicologie heeft namelijk heel veel potentieel, maar dat is er vooralsnog niet            
uitgehaald.  
 
(Pre-)mastercommissie 
De (pre-)mastercommissie is afgelopen jaar voor het eerst ingezet met als doel om             
zowel pre-master- als masterstudenten te betrekken bij ismus. In de commissie           
nemen alleen pre-master- en masterstudenten plaats. Binnen deze groep bestaat          
interesse in een breed spectrum van activiteiten. Hierdoor kunnen voor hen zowel            
formele als informele activiteiten georganiseerd worden. Daarom wordt in overleg          
met hen gekeken naar activiteiten die hen interesseren. Afgelopen jaar is gebleken            
dat er onder de pre-master- en masterstudenten veel animo was voor deelname aan             
de activiteiten die deze commissie heeft georganiseerd. Vandaar dat het bestuur           
deze commissie noodzakelijk acht. Bovendien zal de voertaal voor de activiteiten           
Engels blijven. 
 
Reiscommissie 
Zoals eerder benoemd zijn er dit jaar te weinig inschrijvingen geweest om een             
reiscommissie op te starten. Hierdoor heeft het bestuur besloten om de inschrijvers            
van de meerdaagse excursiecommissie te vragen of zij willen deelnemen in deze            
commissie waarop zij positief reageerden.  

De reiscommissie houdt zich bezig met de ismusreis die in de meivakantie gepland             
staat. De lengte van de reis zal tussen de zeven en tien dagen duren, afhankelijk               
van de maatregelen die van kracht zijn. De voorkeur is om naar het buitenland af te                
reizen, maar de commissie zal ook worden verzocht om de mogelijkheden binnen            
Nederland te bekijken. De uiteindelijke bestemming zal worden besloten in overleg           
met het bestuur. Echter kan geen volledige zekerheid worden gegeven over de            
doorgang van de reis doordat de reisadviezen in rap tempo veranderen. Om            
onzekerheden te voorkomen zal er een commissielid worden aangesteld die de           
adviezen, maatregelen en andere omstandigheden in de gaten zal houden op de            
plek van bestemming. Daarnaast zal voor de reis een draaiboek worden opgesteld            
waarin zowel formele als informele activiteiten aan bod zullen komen. 

Een goede voorbereiding op de reis is erg belangrijk. De commissie draagt een grote              
verantwoordelijkheid met zich mee met betrekking tot financiën. De penningmeester          
zal daarom, net zoals de commissaris interne betrekkingen, nauw contact hebben           
met de commissie. Daarnaast is er ook vanuit de Faculteit der           
Managementwetenschappen een subsidie, waarvan de hoogte hetzelfde is        
gebleven. De voorwaarden van deze subsidie staan beschreven in de facultaire           
subsidieregeling. Tevens is er vanuit StudentLife een subsidie wanneer de reis           
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relevant is voor de studie. De commissaris interne betrekkingen zal de commissie            
attenderen op de voorwaarden van deze subsidies en zal samen met de            
penningmeester en commissie de aanvraagprocedure uitvoeren. 
 
Sportcommissie 
De sportcommissie organiseert elk jaar de sportactiviteiten. Afgelopen jaren zijn          
deze activiteiten in de middagen georganiseerd zodat ook leden die niet in Nijmegen             
wonen de mogelijkheid hebben om deel te nemen. Echter is gebleken dat dat niet              
altijd zorgt voor een hogere opkomst. Daarentegen zorgt de nieuwe manier van            
onderwijs ervoor dat dit nu wel zou kunnen zorgen voor een hogere opkomst bij              
middagactiviteiten. Dit jaar is daarom wederom geopteerd om de in de middag de             
activiteiten te laten plaatsvinden. De commissie zal minimaal één activiteit per acht            
weken organiseren. Daarnaast zal er duidelijk overleg zijn over de activiteiten met            
betrekkingen tot de maatregelen vanuit het RIVM. Hierop zal de commissaris interne            
betrekkingen toezicht houden. 
 
Statutencommissie 
Twee jaar geleden is de statutencommissie ingesteld met als doel de statuten en het              
huishoudelijk reglement te wijzigen. Tijdens de 67ste Algemene Ledenvergadering         
heeft de statutencommissie om input gevraagd. Op de 68ste Algemene          
Ledenvergadering werden de mogelijke wijzigingen besproken met alle mogelijke         
opties van de statutencommissie en werd er over elke mogelijke optie gestemd.            
Afgelopen jaar zouden er meer ALV’s volgen voor het kiezen tussen de huidige             
status van de statuten en het huishoudelijk reglement en de verandering, en voor het              
stemmen over de gewijzigde statuten. Deze ALV’s hebben echter niet          
plaatsgevonden en zullen dus in het komende jaar ingepland worden. Deze ALV’s            
worden aparte ALV’s en de eventuele wijzigingen van de statuten en het            
huishoudelijke reglement zullen dus niet besproken worden tijdens de         
halfjaarlijkse-ALV, verkiezings-ALV en de jaarvergadering. De voorzitter zal contact         
onderhouden met de statutencommissie. 
 
Unit P 
Ieder jaar wordt Unit P ingezet voor het verzorgen van de posters en affiches voor               
de ismusactiviteiten. Dit gebeurt in nauwe samenwerking met de commissaris          
interne betrekkingen die de commissie tijdig voorziet van de benodigde informatie.           
De commissaris interne betrekkingen zal maximaal twee weken voor aanvang van           
de activiteit de informatie doorgeven aan de commissie. Daarnaast wordt voor de            
commissieleden een cursus Adobe Photoshop vanuit het SOFv aangeboden         
wanneer zij geen ervaring hebben met het programma. 

Bij aanvang van dit jaar is gebleken dat een aantal commissieleden thuis geen             
toegang hadden tot Photoshop waardoor de posters niet altijd op tijd af waren.             
Daarom heeft het bestuur een licentie aangeschaft en apart e-mailadres          
aangemaakt voor de commissie zodat zij ook vanuit huis de posters kunnen maken. 
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Heraut 
De Heraut is het lijfblad van de Nijmeegse politicoloog. De Heraut is een bijzondere              
commissie binnen de vereniging, want het blad valt niet direct onder het bestuur. De              
hoofdredacteuren hebben de bevoegdheid om hun redactie zelf samen te stellen. 

De Heraut gaat dit jaar een andere richting op. Vanwege het gebrek aan fysieke              
colleges en de beperkte toelaatbaarheid van leden op de ismuskamer, heeft het            
bestuur in overleg met de hoofdredactie besloten dat de Heraut dit jaar niet meer als               
fysiek blad uitgegeven gaat worden. Alle artikelen worden dus online gepubliceerd           
op eigen de website. Om hier aandacht voor te behouden en om de nieuwe leden te                
introduceren, zal er op de sociale media van ismus zeker promotie zijn voor de              
artikelen van de Heraut. 

Naast de verandering van fysiek naar online wil de hoofdredactie de inhoud van het              
blad ook enigszins moderniseren. Dit zullen ze doen door naast interessante stukken            
met een politiek onderwerp, ook de focussen op het studentenleven. Door een mix             
van serieuze en informele artikelen, zoals actualiteitsstukken, interviews en quizzen,          
zal het blad aantrekkelijker gemaakt worden voor de Nijmeegse politicoloog.  
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Samenwerkingsverbanden 
Als actieve studievereniging is het ook handig om lid te zijn van diverse             
samenwerkingsverbanden buiten onze vereniging. Deze samenwerkingen kunnen       
bestaan uit het organiseren van activiteiten die een groter bereik hebben dan alleen             
de ismi. Vandaar dat ismus de volgende samenwerkingen kent: Platform voor           
Politicologen (PvP), SamenwerkingsOverlegFaculteitsverenigingen (SOFv),    
Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM),     
Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP) en het alumninetwerk. 
 
Alumninetwerk 
Alumni van de opleiding Politicologie kunnen zich aansluiten bij het Alumninetwerk.           
Het alumninetwerk organiseert activiteiten voor alumni, maar is soms ook betrokken           
bij evenementen van een wat algemenere aard. De voorzitter van ismus onderhoudt            
contact met het bestuur van het alumninetwerk en is aanwezig bij hun            
vergaderingen. Het bestuur streeft ernaar om dit jaar minstens één activiteit te            
organiseren met het alumninetwerk.  
 
Internationalisering 
Op dit moment heeft ismus geen internationale samenwerking. Aangezien         
internationale connecties van grote meerwaarde kunnen zijn voor studenten en de           
vereniging hier een faciliterende rol in kan spelen, is het van belang om hier een               
oplossing voor te vinden. Daarom heeft het bestuur besloten om dit jaar de             
internationaliseringscommissie op te richten, die toegelicht is bij het         
commissiebeleid. Deze zal internationale contacten aanleggen, die hopelijk voor         
lange tijd worden behouden. Ook zal er contact worden opgenomen met het IAPSS             
om te kijken wat ismus en IAPSS voor elkaar kunnen betekenen. Uiteraard zal de              
ALV geraadpleegd worden wanneer er concrete plannen op tafel liggen. 
 
Mengelmoes 
Mengelmoes is een feest dat georganiseerd wordt met de studieverenigingen BOW,           
de ESV, GWS, Mundus, Mycelium, Postelein, Umoja en uiteraard ismus. Omdat er            
enige moeilijkheden zijn bij de organisatie van Mengelmoes én omdat het dit jaar             
sowieso lastiger is om grote evenementen te organiseren, wordt er met alle            
deelnemende verenigingen gekeken naar een oplossing en eventuele vervanging         
voor dit jaar. Het bestuur van ismus staat positief tegenover de doorgang van             
Mengelmoes. 
 
Platform voor Politicologen (PvP) 
Het Platform voor Politicologen is een samenwerkingsverband van alle         
studieverenigingen politicologie van Nederland. Dit zijn EOS van de Vrije Universiteit           
in Amsterdam, Machiavelli van de Universiteit van Amsterdam, SPIL van de           
Universiteit Leiden en ismus. Elke vereniging vaardigt een bestuurslid af om in het             
bestuur van het PVP te zetelen. Traditiegetrouw is dat voor ismus de voorzitter. De              
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voorzitter van ismus heeft dit jaar de functie van secretaris binnen het PvP. Het PvP               
organiseert jaarlijks het PiP-Congress en er wordt ook gekeken naar een mogelijke            
informele activiteit. Het PiP-Congress zal georganiseerd worden door de         
PiP-commissie en zal dit jaar in Amsterdam plaatsvinden. Bij de informele activiteit            
kan bijvoorbeeld gedacht worden aan lunch, uitje of kroegentocht, eventueel          
aansluitend aan het PiP-congres. 
 
Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP) 
De Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politicologie is de beroepsvereniging           
voor politicologen. Het NKWP is een platform voor werkzame politicologen door           
middel van symposia, een jaarprijs en vooral het Politicologenetmaal, waar          
politicologen de kans krijgen om hun onderzoek te presenteren. Verder geeft het ook             
het blad Acta Politica uit, een wetenschappelijk blad op het gebied van politicologie.             
Het NKWP is een belangrijke partner van het PvP, contact met het NKWP zal dan               
ook via het PvP lopen. Dit is belangrijk voor bijvoorbeeld het PiP-congres. 
 
SamenwerkingsOverlegFaculteitsverenigingen (SOFv) 
Het SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen is de koepel voor alle        
studieverenigingen van de Radboud Universiteit. Het SOFv biedt bestuurders een          
manier om ideeën uit te wisselen en houdt hen op de hoogte van ontwikkelingen in               
de Universitaire Studentenraad middels een Politiek Commissaris die daarin zetelt          
en behartigt hierin de belangen van de studieverenigingen. Daarnaast is het SOFv            
ook een ondersteunende organisatie door informatie te delen middels cursussen en           
informatiemomenten. Tot slot vormt het SOFv ook een soort denktank waar besturen            
hun ervaringen kunnen delen en advies en ideeën kunnen inwinnen.  
 
Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM) 
De SVM is een koepelorgaan waar alle studieverenigingen van de Management           
Faculteit deel uit maken. Samen met de broederverenigingen BOW, de ESV,           
Mundus en Synergy organiseert de SVM feesten om zo studenten ook kennis te             
leren maken met andere studenten. Vanwege de huidige situatie hebben er al            
enkele feesten geen doorgang kunnen vinden. Zo stond er voor de introductie een             
Restaurant Rouler gepland en voor de maand september een Management          
Madness. Binnen de SVM zal worden gekeken om op andere manieren toch nog iets              
samen te organiseren. Daarnaast zal er samen met BOW en Mundus worden            
overlegd om een vervanger voor het BiM-feest te vinden en gekeken worden in             
welke hoedanigheid het BMi-sporttoernooi plaats kan vinden. Binnen de SVM zal de            
commissaris externe betrekkingen de functie van secretaris op zich nemen.   
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Sponsoring 
De commissaris externe betrekkingen is dit jaar weer verantwoordelijk voor de           
sponsoring en het externe contact van de vereniging. Qua sponsoring zal er worden             
gepoogd om de contracten met huidige partners te verlengen en nieuwe partners            
aan de vereniging te binden. Als studievereniging voor studenten politicologie is het            
moeilijk om bedrijven aan ons te binden, doordat onze leden veel diverse paden             
bewandelen in hun loopbaan. Er zijn immers geen kantoren waar massaal           
politicologen werken. Hierdoor zal er worden gekeken om creatieve deals te maken            
met bedrijven om zo meer inkomsten te genereren en/of de uitgaven te drukken.             
Twee voorbeelden zijn de afspraak met Dekker vd Vegt over het maandelijks            
promoten van drie boeken in ruil voor een schappelijk bedrag van €120 of het gratis               
verkrijgen van koffie en mokken van Jacobs Douwe Egberts in ruil voor het promoten              
van hun Graduate Program op LinkedIn en de promotie over hun spaarprogramma            
in de Heraut.  

Het streefbedrag is gezet op €2250,-. Om dit streefbedrag te halen, zal de             
commissaris externe betrekkingen hulp krijgen van de acquisitiecommissie. Zij zullen          
naast het bedenken van membercarddeals ook met organisaties komen om te           
benaderen. De commissie zal hierin niet op eigen houtje een bedrijf benaderen,            
maar wel met de aanpak komen hoe zo’n bedrijf het best kan worden benaderd.  

Dit jaar wordt net als vorig jaar gebruik gemaakt van visitekaartjes. De commissaris             
externe betrekkingen van vorig jaar heeft dit als zeer prettig ervaren, omdat het             
contact met (toekomstige) partners makkelijker te maken is. Door elkaar          
contactgegevens te delen, kan men sneller contact met elkaar zoeken. Dit zal onder             
andere nodig zijn voor de Management Business Fair (MBF) die vorig jaar is             
opgezet. De MBF wordt in samenwerking met onze broederverenigingen en Career           
Service Managementwetenschappen georganiseerd. Hierbij zal elke vereniging op        
zoek moeten gaan naar een bedrijf of organisatie die voor een bijdrage deel willen              
nemen aan deze beurs. In ruil voor dit bedrag krijgen ze een plek toegewezen waar               
ze in gesprek kunnen met de managementstudenten. Vanwege het coronavirus zal           
ook de MBF op een andere manier worden georganiseerd dan vorig jaar en             
hoogstwaarschijnlijk voor minder inkomsten zorgen dan vorig jaar is gegenereerd.          
De laatste plannen van de MBF zijn op dit moment om een beurs om een externe                
locatie te organiseren, waar elke vereniging twee bedrijven mag aanleveren. Dit is            
één bedrijf minder ten opzichte van vorig jaar. Om studenten een extra prikkel te              
geven om naar deze externe locatie te komen, wil Career Service een interessante             
spreker regelen. 
 
Stamkroeg 
De kroeg die de afgelopen drie jaar als onze stamkroeg fungeerde, is helaas niet              
meer beschikbaar om daar een vierde jaar van te maken. Daarom heeft het bestuur              
de lastige taak gekregen om op zoek te gaan naar een nieuwe stamkroeg. Het              
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bestuur had in eerste instantie verwacht dat veel cafés erg enthousiast zouden            
reageren op de aanvraag voor een stamkroeg. Dit bleek niet het geval, doordat veel              
cafés zeiden dat zij als genoeg verenigingen hadden. Op het moment van schrijven             
heeft het bestuur toch een café gevonden die de ismi maandelijks wil ontvangen én              
bereid is om tot een bepaald tijdstip enkel onze leden wil binnenlaten. Met Café              
Groots is een mondeling akkoord bereikt en zal de komende weken de details van              
het contract worden besproken. Het bestuur is in ieder geval positief over dit café en               
heeft goed contact met de eigenaar, die ook erg enthousiast is. Café Groots is een               
nieuw café gelegen in dezelfde straat als de TweeKeerBellen en het Bascafé.  
 
Vrienden van ismus  
Voor de mensen die geen lid meer willen zijn van ismus, maar wel in contact willen                
blijven met de vereniging is er een mogelijkheid om ‘Vriend van ismus’ te worden. Dit               
houdt in dat men onder andere nog de ismail krijgt en ook het recht heeft op het                 
ontvangen van de Heraut. Ook hier wordt geprobeerd alumni of oud-studenten te            
bereiken door onder andere een bericht te plaatsen op LinkedIn. Aan het begin van              
het collegejaar is er door de secretaris eenmalig een mailtje gestuurd naar alle leden              
met de vraag of ze ismus-lid willen blijven, Vriend van ismus willen worden, of hun               
lidmaatschap willen beëindigen. Aan het eind van het collegejaar zal er nog een mail              
gestuurd worden, zodat dat leden die in de afrondende fase van hun studie zitten              
nogmaals geattendeerd worden op de mogelijkheid om Vriend van ismus te worden.            
Daarnaast zal er op de website ook een pagina komen waar leden zich kunnen              
inschrijven om Vriend van ismus te worden.   
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Nawoord 
Beste lezer, 

Ten eerste willen wij u hartelijk bedanken voor het werpen van een kritische blik op               
ons beleidsplan. Jullie controle houdt het bestuur scherp en dit zorgt ervoor dat we              
allemaal een leuk en succesvol jaar voor de boeg hebben bij onze mooie vereniging.              
Wij hopen dat wij onze plannen voor het aankomende jaar op een duidelijke manier              
hebben uiteengezet, al zullen wij deze plannen uiteraard verder toelichten op de            
Algemene Ledenvergadering. Wij hopen u daar te kunnen overtuigen met deze           
plannen akkoord te gaan, voor zover wij dit nog niet gedaan hebben met dit stuk.  

In deze roerige tijd is juist een vereniging als ismus belangrijk. Wij kijken er dus               
zeker naar uit om, ondanks de huidige coronacrisis, de gezellige en verwelkomende            
sfeer bij ismus te behouden door samen met u activiteiten te organiseren en elkaar              
te treffen op de ismuskamer. We maken er samen een mooi jaar van. 

 

Met vriendelijke groet,  

 

Het XXe bestuur der studievereniging ismus,  

 
Anna van Rooijen Voorzitter  
Joos Rutjens Secretaris  
Yante van Haandel Penningmeester  
Rik van Doremalen Commissaris interne betrekkingen  
Thomas Steenkamp Commissaris externe betrekkingen 
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